

BÅDELAUGET KIGNÆS MOLE

REFERAT AF BESTYRELSESMØDE d. 18. november 2024

Deltagere: Britt, Bente, Bent, Tom, Jan, Christoffer og Søren

Afbud: Per

1. Referat fra sidste møde

Referatet blev godkendt.

2. Opfølgningspunkter

a. Redningsstiger

Skal returneres til leverandøren. **Christoffer** tager action

b. Lås på slæbested

Carsten Milbo er på sagen – vi afventer tilbagemelding

c. Status på "Sommerflid"

Britt søger kontaktperson på Roskilde Museum, så fjernelse kan aftales.

d. Påtalebrev - fortøjning

Tom tilføjer afsnit om rådgivning hos havnefoged og sender til Bent

e. Nyt køkken

Gustav har lovet at fremskaffe "rest"moduler, så der alene skal betales for bordplade.

3. Ny havnefoged

Blandt de 3 ansøgere, der har meldt sig, er valget faldet på Karsten Sigvaldason. Karsten er medlem af BKM og har båd i havnen. Karsten starter i jobbet den 1. marts, og deltager i de kommende bestyrelsesmøder fra årsskiftet. Tom har informeret de øvrige ansøgere.

4. Fortøjningspæle til udskiftning

Der skal udskiftes ca. 80 fortøjningspæle pga. rustangreb. Christian M har tilbudt at havnen kan overtage 50 brugte borerør mod afhentning. Hvis rørene har samme dimension som de nuværende, siger vi ja tak. Christoffer har kontaktet Sea Service, der melder at deres tilbudte udskiftningspris pr. pæl fra 2023 holder. For at undersøge evt. alternative løsninger/priser deltager Tom og Jan i FLID havnemessen i næste uge.

Vi drøftede om alle fortøjningspæle bør udskiftes samtidig med en optimering af havnepladsstørrelser og placering i havnen. Vi besluttede dog kun at udskifte de defekte. Vi går efter en udskiftning inden næste sejlsæson. En løsning skal fastlægges på næste bestyrelsesmøde, så et forslag kan præsenteres for medlemmerne evt. på en ekstraordinær generalforsamling.

5. Uddybning af renden - klaptilladelse

Tom meldte, at der stadig kan gå flere måneder inden en klaptilladelse foreligger. **Tom** vil på FLID messen søge inspiration mht. operatør til uddybningen og fremgangsmåde ved deponering på land af det opgravede.

6. Nyt fra havnefogeden

Søren informerede om den seneste bådoptagning, lukning for vand på broerne og på landpladsen. Kranlauget har efterlyst et fælles system til låsning af kran og slæbested. **Tom** vil undersøge på Havnemessen. Kajakklubben har udtrykt ønske om at være med i stander op- og nedtagning. Vi er positive, men tidspunkterne skal fortsat være ultimo april og oktober. **Britt** taler med formanden. Vi aftalte, at der i vintersæsonen kun foretages tømning af 2 containere med restaffald. **Britt** aftaler med firmaet. Søren fik ok til at bortskaffe en bunke med diverse rester fra oprydningen i masteskuret sidste år.

7. Evt.

Jan meddelte, at mastekranen skal efterses én gang årligt. **Jan** aftaler med leverandør, der er autoriseret til opgaven.

Ref. Bent Frandsen